
 

Svenska Shirehästföreningen –  

Shiregården 

 

Vi har hållit på med shirehästar i många år nu. Vi började när våra barn var små 

och skaffade våran första Shirehäst Nike. Hon var den snällaste häst som jag har 

mött hon botade min hästrädsla och lärde våra barn hur underbart det kan vara att 

ha häst. 

Vi alla i familjen håller fortfarande på med hästar. Jag och min man Janne har 

uppfödning på Shire- och Tinkerhästar.  

Vi har tre godkända shirehingstar som alla är födda på vår gård: Shiregårdens 

Cevin, Shiregårdens Black Baron och Shiregårdens Mr Muscle. 

Vi har inte bara Shirehästar längre utan håller även på med andra raser som 

Tinkerhästar och travhästar. Vi vill gärna ha våra hästar från det att de är föl så att 

vi kan forma dem som vi vill. Där har Shirehästarna en stor roll på våran gård. 

De ser till att vi har lugna fina flockar där fölen blir uppfostrade på rätt sätt. Bilden 

nedan visar en shire- och tinkerstoflock. 

 



Vi kommer nog alltid att ha shirehästar på våran gård för snällare hästar får man 

leta efter!  

Bilden nedan visar ett av våra föl för 2016, ett sto efter Shiregårdens Cevin och 

Herkules Irma. 

 

STORA Shirehälsningar från Anette med familj på Shiregården 

Medlemmar Svenska Shirehästföreningen 

 

Nedan: Vinnare årets kallblod 2014 - Shiregårdens Angel 

 

 


